

Veterinary Health Certificate for Export of Squirrels for Laboratory or Research Purposes from the United States of America to China 美国出口中国实验或研究用地松鼠兽医卫生证书			
Veterinary Authority / 兽医主管部门 UNITED STATES DEPARTMENT OF AGRICULTURE	Date Of Issue / 签发日期	Certificate Number / 证书编号	
1. Consignor / 发货人		2. Consignee / 收货人	
3. Country Of Origin / 来源国 USA		4. State Of Origin / 来源州	
5. Country Of Destination / 目的国 China		6. Zone Of Destination / 目的地区域 *****	
7. Place Of Origin / 来源地		8. Port Of Embarkation / Border Crossing / 启运港口/边境口岸	
9. Estimated Date Of Shipment / 预计发货日期		10. Means Of Transport / 运输方式	
11. ***** *****		12. CITES Permit Number / CITES许可号 *****	
13. Description Of Commodity / 商品描述 Squirrels		14. Date Of Inspection / 检查日期	
15. Total Quantity / 动物总数		16. Additional Information / 附加信息	
17. Total Number Of Packages/Containers / 包装总数			
18. Identification / Seal Numbers / 识别/铅封号			
19. Commodities Intended Use / 商品用途 Research/Laboratory		20. Type Of Admission / 入院类型	
21. Identification Of Commodities / 商品身份证明 (See next page) ***** ***** *****			

Veterinary Health Certificate for Export of Squirrels for Laboratory or Research Purposes from the United States of America to China / 美国出口中国实验或研究用地松鼠兽医卫生证书



Veterinary Authority / 兽医主管机构

UNITED STATES DEPARTMENT OF AGRICULTURE

Date Of Issue / 签发日期

Certificate Number / 证书编号

21. Identification Of Commodities: Continued

Species/Breed / 种类	Age / 年龄	Number of Head / 头数	Other Identification / 其它识别

Veterinary Health Certificate for Export of Squirrels for Laboratory or Research Purposes from the United States of America to China / 美国出口中国实验或研究用地松鼠兽医卫生证书



Veterinary Authority

UNITED STATES DEPARTMENT OF AGRICULTURE

Date Of Issue /签发日期

Certificate Number /证书编号

Certification Statements /认证声明

I, the undersigned USDA accredited veterinarian, certify the following / 本人, 作为美国农业部认证兽医, 声明如下:

1. The animals for export were either ___ born and reared in the facility, or ___ were reared in the breeding facility for at least six months prior to export, and have remained isolated from other animals of different health statuses. The animals have not been inoculated with any pathogens of infectious disease and parasites.

该批出口动物自出生后一直在___的饲养设施内饲养或者在___的饲养设施内饲养6个月以上, 未与其他不同健康状况的动物接触, 也未进行有关传染病和寄生虫的实验。

2. The facility of origin /饲养设施:

- a. has had no clinical cases or other evidence of rabies, leptospirosis, tularemia, monkey pox, plague, or other reportable infectious agents in the facility during the twelve months prior to export.

在出口前12个月内, 该饲养设施未发生狂犬病、钩端螺旋体病、兔病毒性出血症、猴痘、鼠疫或其他报道的传染病的临床病例。

- b. is designed and maintained to exclude wildlife, rodents and insects.

设计和维护得当, 能够防止野生动物、啮齿动物和昆虫进入

3. The source colony was tested within the 180 days prior to export with negative results for the following diseases: Lymphocytic choriomeningitis virus (LCMV), Mouse hepatitis virus (MHV), Reovirus (REO), Sendai virus (SEND), Pneumonia virus of mice (PVM), Minute virus of mice (MVM), Rabbit rotavirus (ROTA), Parainfluenza virus type 2 (PIV-2) and type 3 (PIV-3), Hantaan (HANT), Prospect Hill virus (PHV), and Encephalitozoon cuniculi (ECUN) and Streptobacillus moniliformis. The latest testing report should be attached to this health certificate.

动物出口前180天内监测以下项目: LCMV (淋巴细胞脉络丛脑膜炎病毒)、MHV (小鼠肝炎病毒)、REO (呼肠孤病毒)、SEND (仙台病毒)、PVM (小鼠肺炎病毒)、MVM (小鼠细小病毒)、ROTA (轮状病毒)、PIV-2 (2型副流感病毒)、PIV-3 (3型副流感病毒)、HANT (汉坦病毒)、PHV (Prospect Hill virus, 希望山病毒)、ECUN (Encephalitozoon cuniculi, 兔脑炎微孢子虫) 和念珠状链杆菌, 监测结果阴性。最近一次的检测报告应作为卫生证书的附件。

4. Within the 72 hours prior to shipment, the animals for export were clinically examined by a USDA accredited veterinarian and are free from evidence of infectious and contagious disease and parasites and are fit for transport.

启运前72小时内, 动物经输出国家或地区官方兽医或认可兽医临床检查, 没有发现任何动物传染病、寄生虫病临床症状, 适合运输。

**Veterinary Health Certificate for Export of Squirrels for Laboratory or Research Purposes from the United States
of America to China /美国出口中国实验或研究用地松鼠兽医卫生证书**



Veterinary Authority /兽医主管部门

UNITED STATES DEPARTMENT OF AGRICULTURE

Date Of Issue / 签发日期

Certificate Number / 证书编号

5. All shipping and transportation containers, packaging, feed, bedding and drinking water used during the transportation are properly disinfected prior to use.

运输动物的容器、包装、饲料、垫料、饮水需经过消毒处理。

This certificate is valid for thirty (30) days from the date of accredited veterinarian signature to the date of export. / 本证书自认证兽医签字之日起至出口之日止，有效期为30天。

Name of Accredited Veterinarian / 认可兽医姓名

Name of USDA Veterinarian / 农业部兽医官

Signature of Accredited Veterinarian / 认可兽医签名

Signature of USDA Veterinarian / 农业部兽医官签名

Date / 日期

Date / 日期